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شهردار کلان شهر شیراز عملکرد دوساله این شهرداری را طی بازه زمانی مهر 
ماه سال ۱۴۰۱ تا مهر ماه سال ۱۴۰۳ در صحن علنی شورا بیان کرد.

سرویس خبری/خدیجه غضنفری: شهردار کلان شهر شیراز در صحن علنی 
شورای اسلامی شهر شیراز در ابتدا با تشکر از تلاش های نیروهای شهرداری 
شیراز در مسیر توسعه همه جانبه شهر طی دو سال اخیر گفت: اعتراف می کنم 
که این گزارش عملکرد نمی تواند حق مطلب درخصوص ظرفیت شهرداری در 
مسیر توسعه و پیشرفت را بیان کند و بعضاً آمار نمی تواند بازگوکننده صرف 

زحمت های شورا و شهرداری طی دو سال اخیر باشد.
محمد حسن اسدی با ارائه گزارش عملکرد شهرداری در حوزه عمران و توسعه 
طی دو سال اخیر اظهار داشت: تعداد مصوبات ابلاغ شده شورا به شهرداری 
۹۵۰ مصوبه است که از این تعداد ۸۲۴ مصوبه بطور کامل اجرا شده و ۱۲۶ 

مصوبه در حال اجراست.
او با بیان اینکه در سال اول شورا تعداد ۳۴ درصد مصوبات اجرا شده است 
عنوان کرد: تعداد مصوبات اجرا شده در سال دوم ۶۸ درصد و تا مهر ماه سال 

سوم در صد اجرای مصوبات ۸۷ درصد است.
 شهردار کلان شهر شیراز با قدردانی از تلاش های نیروهای خدوم مدیریت 
شهری پیرامون وضعیت پروژه های عمرانی طی مهر ۱۴۰۱ تا مدت مشابه سال 
۱۴۰۳ افزود: تعداد ۶۱۳ پروژه با اعتبار بیش از ۳۸ هزار میلیارد تومان افتتاح و 
به بهره برداری برسد که تعداد پروژه های کلنگ زنی شده با ۵۴۵ طرح عمرانی 

طی این دو سال اخیر بوده است.
به گفته این مقام مسئول، این آمار در مقایسه با مهر ۱۳۹۹ تا مهر ماه ۱۴۰۱ 
رشد چشمگیری را نشان می دهد به طوری که در این مدت تعداد ۱۲۹ پروژه 

افتتاح و ۱۵ پروژه کلنگ زنی شده است.
 اسدی پیرامون اجرای نهضت آسفالت در کلانشهر شیراز نیز گفت: اجرای 
یازدهمین جهش عمرانی در کلانشهر شیراز با موضوع آسفالت طی دو سال 
اخیر بالغ بر ۴۶۰ هزار تن آسفالت برابر ۴ میلیون مترمربع تا پایان شهریور 
ماه سال جاری با اعتبار ۱۰۴۷ میلیارد تومان صورت گرفته است که این آمار 
در مدت مشابه دو سال قبل تر یعنی سالهای ۹۹ تا ۱۴۰۱ بالغ بر ۱۵۷ هزار تن 

آسفالت بوده است.
 شهردار شیراز همچنین به بازدیدهای شبانه و فعال بودن پروژه ها با حضور 

مسئولان کشور که تبدیل به یک الگو در کشور شده است پرداخت.
او پیرامون گزارش عملکرد حوزه مالی نیز افزود: طی دو سال اخیر بالغ بر ۲۴ 
هزارو ۷۰۰ میلیارد تومان بدهی های شهرداری پرداخت شده که در همین بازه 
زمان دریافت مطالبات شهرداری از دستگاه ها معادل ۴۱ هزار میلیارد و پانصد 

میلیون تومان بوده است.
و  عمران  حوزه  در  شده  منعقد  قراردادهای  کل  تعداد  کرد:  تصریح  اسدی   
خدمات شهری ۳۶۶۰ قرارداد با مبلغ ۴۵ هزار میلیارد و  ۴۲۸ میلیون تومان 

است.
شهردار شیراز به تملک ملک های مورد مسیر پروژه های عمرانی در دو سال 
اخیر اشاره و گفت: ۶۵ هکتار ملک در این دو سال تملک شده است که اعتبار 
آن ۲ هزار و ۱۴۰ میلیارد تومان است. این آمار در سالهای قبل تر ۲۱ هکتار 

ملک با اعتبار ۴۰۷ میلیارد تومان بوده است.

اسدی در حوزه سرمایه گذاری و آمار چشمگیر شهرداری در این حوزه نیز 
گفت: تعداد ۱۹ قرارداد سرمایه گذاری در این دو سال با اعتبار ۳۵ هزار میلیارد 
تومان منعقد شده است که نسبت به دو سال قبل آن رشد چشمگیری نشان 
داده است به طوری که در سالهای ۹۹ تا ۱۴۰۱ این آمار ۲ قرارداد با اعتبار 

۱۳ میلیارد تومان بوده است.
برگزاری همایش ملی توسعه سرمایه گذاری در سال ۱۴۰۱ و برگزاری پنج 
دوره از سلسله نشست های تخصصی سرمایه گذاری از دیگر موارد گزارش شده 

توسط شهردار شیراز طی مهر ماه سال ۱۴۰۱ تا ۱۴۰۳ است.
بهره برداری  به  پروژه  به ۳۱  اشاره  با  نیز  اجتماعی  و  فرهنگی  او در حوزه   
رسیده و کلنگ زنی شده گفت: این پروژه ها در حوزه های فرهنگی، اجتماعی 
و ورزشی با محوریت فرهنگسراها، خانه محله و باغ بانوان و.. است همچنین 

درباره برنامه های فرهنگی رویکرد حضور پرشور مردم بوده است.
 دبیرخانه شهر جهانی صنایع دستی، نمایشگاه بزرگ میدانی اربعین، نکوداشت 
روز شیراز و مجموعه جشن های دهه کرامت از جمله اقدامات در این حوزه 

بود که شهردار به آن پرداخت.
اسدی در بخش دیگری از گزارش شهرداری به اقدامات عملکرد محیط زیست 
و خدمات شهری نیز پرداخت و گفت: طی مهر ماه سال ۱۴۰۱ تا ۱۴۰۳ تعداد 

۲ ایستگاه آتش نشانی افتتاح، ۳ ایستگاه کلنگ زنی، ۳ ایستگاه تجدید بنا و ۱۶ 
ایستگاه تجهیز و بهسازی شده است.

 ۱۰۰ هزارو   ۲ اعتبار  با  متری   ۵۶ نردبان  قرارداد خرید  همچنین  افزود:  وی 
به تجهیزات آتش نشانی  نردبان  این  منعقد شده است و بزودی  میلیون یورو 

اضافه می شود.
او ادامه داد: وضعیت ایستگاه های آتش نشانی نوسازی شده طی ۲ سال اخیر 
ایستگاه  این آمار در مدت مشابه سال قبل تر ۸  به عدد ۱۶ رسیده است که 

بوده است.
اسدی همچنین عنوان کرد: در زمینه تجهیزات آتش نشانی طی ۲ سال اخیر 
۳۲۵ میلیارد تومان تجهیزات خریداری شده است که در مدت مشابه دوسال 
از ورود  نشان  این رشد چشمگیر  و  بوده  تومان  میلیارد   ۳۴ عدد  این  قبل تر 

شهرداری به حوزه ایمنی شهر و شهروندان است.
بوستان  بهره برداری ۲۳  به  از گزارش خود  شهردار شیراز در بخش دیگری 
بخش  در  مدت  این  در  افزود:  و  اشاره  تاکنون   ۱۴۰۱ مهرماه  از  پارک  و 
نورپردازی شهری تعداد ۵۰ پروژه، ۱۵۱ المان حجمی، ۲ هزارو ۱۱۴ بهسازی 
تابلو شهدا، ۷۲ هزار و ۷۶۵ مترمربع جداره سازی و نقاشی دیوار سطح شهر در 

حوزه سیما و منظر شهری اقدام شده است.

اسدی با اشاره به سایر اقدامات شاخص حوزه خدمات شهری نیز افزود: افتتاح 
آبنمای هوشمند، مطالعات جامع و تهیه شناسنامه قنات شیراز، تکمیل و احداث 
موکب احمد بن موسی، احداث و استقرار سیستم تصفیه خانه محلی فاضلاب، 
و  طبیعت  نجات  پویش  برگزاری  وکیل،  بازار  حریق  اطفای  سیستم  افتتاح 

چهارشنبه سوری اصلی بخشی از این اقدامات است.
وی با اشاره به اقدامات شهری در حوزه معماری و شهرسازی در دوسال اخیر 
گفت: راه اندازی پروانه دومرحله ای، تصویب ضوابط بافت های فرسوده، اجرای 
مصوبه پنجره واحد سرمایه گذاری، صدور پروانه ۴۲۵ واحد در بافت فرسوده 
در این حوزه انجام شده است. وی افزود: خبر خوش در این حوزه مربوط به 
صدور پروانه های فوری در خصوص ساختمان هایی با حداکثر زیربنای هزار و 

۵۰۰ مترمربع و ۵ طبقه است.
به گزارش عملکرد دو  نیز  ترافیک  نقل و  شهردار شیراز در حوزه حمل و 
سال اخیر پرداخت و افزود: تعداد ایستگاه مترو افتتاح شده در دوسال اخیر ۶ 
ایستگاه، ۷ ایستگاه کلنگ زنی شده و ۸.۵ کیلومتر خطوط مترو افتتاح و ۱۵.۲ 

کیلومتر خطوط مترو کلنگ زنی شده است.
شده صفر  افتتاح  ایستگاه  بجز  آمار  این  از  قبل تر  سال  دو  در  افزود:  اسدی 

بوده است.
حمل  ناوگان  نوسازی  قالب  در  اتوبوس  دستگاه   ۳۰۰ کرد:  خاطرنشان  وی 
و  است  شده  عمومی  نقل  و  ناوگان حمل  وارد  دوسال  این  عموم طی  ونقل 
همچنین ۴۵ دستگاه ون و ۷۵ دستگاه میدل بأس و هزارو ۳۶۰ تاکسی درون 
تا مهر ۱۴۰۱  این آمار طی سال های مهر ۹۹  نوسازی شده است که  شهری 

صفر بوده است.
نصب و راه اندازی سامانه های هوشمند ثبت تخلف خودرو با تعداد ۵ سامانه، 
۶۱ سامانه هوشمند محدوده کم آلاینده و ۱۶۲ سامانه هوشمند ثبت تخلف و 
۳۴ سامانه ثبت تخلف سرعت و همچنین هوشمند سازی ۳ پارکینگ طبقاتی 
از جمله اقدامات در حوزه سامانه های هوشمند ترافیک طی دوسال اخیر است 
که در بخشی از این آمار عملکرد شهرداری در مقایسه با مهر ۹۹ تا ۱۴۰۱ 

رشد صعودی نشان می دهد.
سرمایه  توسعه  و  برنامه ریزی  حوزه  عملکرد  گزارش  درباره  شیراز  شهردار 
پروژه  اطلاعات  مدیریت  سامانه  راه اندازی  گفت:  اخیر  سال   ۲ طی  انسانی 
PMIS، بازنگری برنامه ۲۰ ساله شهر و شهرداری، تدوین سند محرومیت زدایی 

جهت ۴۰ محله هدف شهر در فاز اول و تدوین سند جهت تعداد ۱۱۲ محله در 
فاز دوم و تشکیل قرارگاه محرومیت زدایی شهرستان شیراز، اجرای بیش از 
۱۷۱ پروژه با اعتبار هزار میلیارد تومان در راستای محرومیت زدایی از سطح 

شهر در این حوزه انجام شده است.
اسدی در حوزه کسب رتبه ها و جوایز کشوری توسط شهرداری شیراز طی 
۲ سال اخیر عنوان کرد: تعداد لوایح و جوایز شهرداری شیراز به اندازه یک 
کتابچه است و شخصاً برای دریافت هیچ لوح تقدیری حضور نداشتم و معتقدم 

که شهرداری باید به دنبال خدمتگزاری باشد.
وی خاطرنشان کرد: تهیه برنامه راهبردی عملیاتی ۱۴۰۴ شهرداری شیراز و 
تصویب ۳۹۹ بند مصوبه به منظور رفع مشکلات موجود و تسریع در اجرای 

پروژه ها بخشی از این گزارش عملکرد دوسالانه است.

در صحن علنی شورای شهر شیراز مطرح شد؛

توسعه همه جانبه شهر در گزارش عملکرد 
دوساله شهردار کلان شهر شیراز

پزشکیان: 

رئیس جمهور با اشاره به اولویت دهی دولت به اقتصاد دریامحور و اهمیت رونق این بخش بر رشد، توسعه و آبادانی کشور گفت: دولت مصمم به 
اجرای طرح های توسعه ای دریامحور است.

به گزارش ایسنا، سومین جلسه بررسی و تحلیل طرح های توسعه دریامحور با تاکید بر منطقه ساحلی مکران، به ریاست مسعود پزشکیان برگزار و 
ضمن ارائه گزارش دستگاه های مختلف از فرآیند پیشبرد اهداف تعیین شده در جلسات گذشته، در خصوص ساختار، جایگاه و فعالیت دستگاه متولی 

توسعه سواحل مکران بحث و گفتگو شد.
رئیس جمهور در ادامه با اشاره به اینکه نگاه دولت، توسعه پایدار در سراسر جغرافیای کشور است، گفت: ما باید پراکندگی طرح های توسعه ای را 

مدنظر قرار داده و توزیع پروژه های عمرانی را در همه نواحی کشور، از جنوب شرق تا شمال غرب ایران در اولویت خود قرار دهیم.

رئیس مرکز توسعه حل اختلاف کشور:

از جمعیت  بخشی  اختلاف کشور گفت:  توسعه حل  رئیس مرکز 
اتباع  غیرقانونی  ورود  به  مربوط  تربیت  و  اصلاح  کانون  کیفری 

بیگانه و یا دیگر جرائم رخ داده از سوی آنان است.
صادقی  هادی  حجت الاسلام والمسلمین  ایسنا،  گزارش  به 
همراه  به  کشور  اختلاف  حل  شوراهای  توسعه  مرکز  رئیس 
حجت الاسلام والمسلمین فیروزجایی معاون دادستان تهران در امور 
زندان ها با بازدید دو ساعته از کانون اصلاح و تربیت، از نزدیک 
در جریان خواسته ها و مشکلات مددجویان این کانون قرار گرفت.
 صادقی در جمع این مددجویان با تسلیت به مناسب ایام شهادت 
بانوی دو عالم گفت: در روایتی از این بانوی بزرگوار آمده که هر 
کسی عبادات و کارهای خود را برای خدا خالص سازد خدا خود 

بین او و مردم را اصلاح می کند.

وی اظهار کرد: نوجوانان و جوانان حاضر در کانون اصلاح و تربیت 
هم می توانند با بهره مندی از فرصت های حضور در جمع های معنوی 
از افراد شرور دوری کرده و با صحبت کردن صادقانه با خدا و توبه 

کردن بهترین مصلحت ها را برای خود رقم زنند.
وی گفت: مجموعه فعالیت ها و اقدامات انجام گرفته در ندامتگاه ها 
آموزش  و  تربیت  اصلاح،  رویکرد  به  توجه  با  کانون  این  و 
از  استفاده  جمله  از  متولی  مسئولان  سوی  از  مختلف  مهارت های 
به  مددجویان  بازگشت  برای  روحانیون  و  مددکاران  ظرفیت 
پایان گفت:  در  وی  است.  بوده  اثربخش  معنوی،  و  سالم  زندگی 
بخشی از جمعیت کیفری کانون اصلاح و تربیت مربوط به ورود 
آنان  سوی  از  داده  رخ  جرائم  دیگر  یا  و  بیگانه  اتباع   غیرقانونی 

است.

نایب رئیس مجلس شورای اسلامی 
حقوق  سازی  متناسب  گفت: 
بازنشستگان را پیگیری می کنیم و 
از  سوزن  سر  یک  نمی دهیم  اجازه 

قانون عدول شود.
ایرنا،  سیاسی  خبرنگار  گزارش  به 
هادی قوامی در جلسه صحن علنی 
تذکری  در  اسلامی  شورای  مجلس 
با انتقاد از عدم اجرای کامل قوانین 
یا  گفت:  بازنشستگان  به  مربوط 
اگر  یا  شود  تصویب  قانونی  نباید 
نباید  می شود  تصویب  قانونی  که 
برخلاف آن آیین نامه نوشته شود.
مجلس  در  اسفراین  مردم  نماینده 
حقوق  سازی  یکسان  کرد:  تاکید 
حقوق  همچنین  و  بازنشستگان 
شهریور  از  بازنشسته  فرهنگیان 
ناقص  طور  به  اسفند  تا   ۱۴۰۰
عزیزان  این  و  می شود  اجرایی 

بلاتکلیف مانده اند.

سازی  همسان  موضوع  درباره  وی 
یادآور  نیز  بازنشستگان  حقوق 
اسلامی،  شد: رئیس مجلس شورای 
مصوبه دولت درباره همسان سازی 
بازگرداندند  را  بازنشستگان  حقوق 

چرا که با قانون منطبق نبود. 
حقوق  سازی  متناسب  درمورد  ما 
یک  نمی دهیم  اجازه  بازنشستگان 
شود. عدول  قانون  از  سوزن  سر 
درمورد  کرد:  تاکید  بابایی  حاجی 
 ،۱۴۰۰ سال  در  بازنشسته  معلمان 
 ۳۱ معلمان  بندی  رتبه  قانون 
و  است  شده  مصوب  ماه  شهریور 
این فرهنگیان یکم مهرماه بازنشسته 

شده اند. 
در این خصوص از سازمان برنامه و 
بودجه می خواهیم که رعایت حال 
دهند و حقی  انجام  را  این عزیزان 
این  حتماً  و  نشود  ضایع  آنها  از 

موضوع را پیگیری خواهیم کرد.

حاجی بابایی: 

متناسب سازی حقوق بازنشستگان
را پیگیری می کنیم

رئیس سازمان ساماندهی مشاغل شهری 

و فرآورده های کشاورزی شهرداری شیراز خبرداد؛

انتقال شرکت پشم شیشه به خارج از شیراز  
درسال آینده 

مشاغل  ساماندهی  سازمان  رئیس 
کشاورزی  فرآورده های  و  شهری 
شرکت  گفت:  شیراز  شهرداری 
جلسات  و  پیگیری ها  با  پشم شیشه 
ماده   ۲۰ بند  کمیسیون  متوالی 
باهمت  و  شهرداری ها  قانون   ۵۵
نیمه  پایان  تا  این شرکت  مدیران 
نخست سال ۱۴۰۴ به خارج از این 

کلان شهر منتقل می شود.
نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
شهرداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از 
حاشیه  در  شفیعی  پژمان  شیراز، 
بند  کمیسیون  جلسه  یازدهمین 
داشت:  اظهار   ،۱۴۰۳ سال  در   ۲۰
زمان بندی  گزارش  ارائه  بر  بنا 
شرکت  مدیرعامل  سوی  از  انتقال 
پایان  تا  شرکت  این  پشم شیشه، 
شهریورماه سال آینده، به خارج از 

شهر انتقال خواهد یافت.
درروند  کرد:  اضافه  وی 
ساماندهی  سازمان  پیگیری های 
با  رابطه  در  شهری  مشاغل 
در  آلاینده،  صنایع  و  کارخانه ها 
جلسات  گذشته  یک ساله  طول 
متعددی درخصوص انتقال شرکت 
آن،  ثمره  که  انجام شده  پشم شیشه 
صنایع  یک  خروج  و  برنامه ریزی 

آلاینده به خارج از شهر است.
مشاغل  ساماندهی  سازمان  رئیس 
کشاورزی  فرآورده های  و  شهری 
کرد:  خاطرنشان  شیراز  شهرداری 
با  گام به گام  و  برنامه  براساس 
با  کرد  خواهیم  تلاش  هم افزایی، 
خروج  مقرر،  موعد  در  موانع  رفع 
شرکت پشم شیشه به خارج از شهر 

انجام شود.
سایر  پرونده  اینکه  بابیان  شفیعی 
بزرگ  کارخانه های  و  صنایع 
 ۲۰ بند  کمیسیون  در  نیز  آلاینده 

تا حصول  پیگیرها  و  است  مطرح 
خاطرنشان  دارد،  ادامه  نتیجه 
کارخانه های  پرونده  کرد: 
روغن  نشاسته سازی ها،  سیمان، 
در  زمزم  و  دنا  لاستیک  نباتی، 
که  است  اقدام  و  پیگیری  دست 
کارخانه های  تکلیف  تاکنون 
براساس  نباتی  روغن  و  سیمان 
و  مشخص  ارائه شده،  زمان بندی 
تکلیف  تعیین  از  پس  نیز  مابقی 
خواهد  اطلاع رسانی   نهایی، 

شد.
مدیرعامل شرکت پشم شیشه ایران 
این  انتقال  برای  اینکه  بابیان  نیز 
بر  علاوه  شیراز  شهر  از  شرکت 
اراده، اقدام هم وجود دارد، گفت: 
براساس  پشم شیشه  شرکت  قطعاً 
به  اعلام شده  زمان بندی  برنامه 
شیراز  شهر  از   ۲۰ بند  کمیسیون 

خارج می شود.
فرآیند  افزود:  باقری  جهانگیر   
تأمین  و  برنامه  براساس  انتقال 
با  همراه  گرفته  صورت  مالی 
پایان  تا  تجهیزات  به روزرسانی 
اجرایی  آینده،  سال  شهریورماه 

خواهد شد.
انتقال  اینکه  به  اشاره  با  وی 
ما  برای  جدید  مکان  به  شرکت 
خواهد  دنبال  به  را  ارزش افزوده 
انتقال  با  کرد:  خاطرنشان  داشت، 
ظرفیت  اقتصادی،  ویژه  منطقه  به 
افزایش  نیز  شرکت  تولید  بخش 

خواهد یافت.
شرکت  جدید  مکان  است  گفتنی 
ویژه  منطقه  در  واقع  پشم شیشه 
احداث  حال  در  شیراز  اقتصادی 
مدیران  اعلام  بر  بنا  که  است 
شرکت، بالای ۶۰ درصد پیشرفت 

فیزیکی دارد.

از  گفت:  شیراز  آبفا  مدیرعامل 
 ۴۳.۵ تاکنون،  جاری  سال  ابتدای 
انتقال  خطوط  و  شبکه  از  کیلومتر 
فاضلاب در شیراز توسعه و بازسازی 

شده است. 
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از 
همگانی  آموزش  و  عمومی  روابط 
بهروزی  بهمن  شیراز  آبفا  شرکت 
افزود: این پروژه شامل بیش از ۳۵ 
 ۳ شبکه،  توسعه  عملیات  کیلومتر 
کیلومتر   ۵.۵ و  انتقال  خط  کیلومتر 
انتقال  خطوط  و  شبکه  بازسازی 
فرسوده فاضلاب در کلانشهر شیراز 

است. وی همچنین بیان کرد: توسعه 
انتقال  خطوط  و  شبکه  تعویض  و 
به  لوله های  از  استفاده  با  فاضلاب 
جنس  از  میلیمتر   ۸۰۰ تا   ۲۵۰ قطر 
 )GRP( و فایبرگلاس )PE( پلی اتیلن

صورت گرفته است.
 مدیرعامل آبفا شیراز تصریح کرد: 
با توجه به ابلاغ پنج قرارداد فاینانس 
شبکه  کیلومتر   ۱۲۰ اجرای  برای 
پیش بینی  جاری،  سال  در  فاضلاب 
لوله گذاری  عملیات  می شود 
سرعت  با  فاضلاب  شبکه های 

بیشتری انجام شود. 

مدیرعامل آبفا شیراز خبرداد؛

 توسعه ۴۳ کیلومتر شبکه و خطوط انتقال 
فاضلاب در شیراز

سرپرست دانشگاه علوم پزشکی شیراز مطرح شد؛

شیراز  درمانی  بهداشتی  خدمات  و  پزشکی  علوم  دانشگاه  سرپرست 
در دیدار با شهردار و اعضای شورای اسلامی شهر صدرا، دغدغه ها و 

نیازهای سلامت محور این شهر را بررسی کرد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی 
و خدمات بهداشتی درمانی شیراز،  بصیر هاشمی در این نشست ضمن 
قدردانی از تلاش های مسئولان شهرداری و اعضای شورای اسلامی شهر 
صدرا، با اشاره به روند توسعه فیزیکی و افزایش جمعیت شهر صدرا 

در سال های اخیر، بر اهمیت توسعه خدمات در این شهر تاکید کرد.
درمانی  مراکز  و  بیمارستان ها  به  مراجعه  بالای  حجم  به  اشاره  با  وی 
زیرمجموعه دانشگاه در شیراز و صدرا، بیمارستان پیوند اعضای ابوعلی 
سینا را اعتباری برای دانشگاه و شهر صدرا برشمرد که از دیگر استان ها 
نیز پذیرای بیماران است و در بحران کرونا نیز، بسیار خوش درخشید.
توضیحاتی  بیان  با  همچنین  شیراز  پزشکی  علوم  دانشگاه  سرپرست 
توسعه  کرد:  اظهار  شیراز  در  درمانی  مراکز  توسعه  روند  درخصوص 
بخش خصوصی و خیریه در تامین سلامت مردم و پوشش خدمات رسانی 
سلامت محور تاثیرگذار و کمک کننده است و باید برای گسترش این 
حوزه با بهره گیری از ظرفیت های خیرین و سرمایه گذاران، تلاش شود.
رضایتمندی  تحقق  را  دانشگاه  مسئولان  تلاش  نهایی  هدف  هاشمی 
ادامه داد: در همین راستا تلاش  بیماران، مردم و مراجعان برشمرد و 
و  همراه  تسهیلگر،  تجربه،  با  توانمند،  مدیران  انتخاب  با  تا  می شود 

همفکر، این هدف به درستی محقق شود.
وی ابراز امیدواری کرد: با برگزاری نشست های هم اندیشی و بازدید از 
مناطق مختلف شهر صدرا و اطلاع از توانمندی ها و نیازهای مشترک، 

ارتباط کاری مطلوب تری بین مسوولان دو مجموعه برقرار شود.
مجتبی پارسایی شهردار صدرا نیز در این نشست ضمن تبریک انتصاب 
سرپرست دانشگاه علوم پزشکی شیراز، انتصاب افراد شایسته را منشأ 

توسعه حوزه سلامت استان فارس برشمرد و بر اهمیت هم اندیشی برای 
اقدامات عملیاتی در رفع کمبودها و نیازهای مردم شهر صدرا در حوزه 

سلامت، تاکید کرد.
بر  تاکید  با  و  مردم  محور  سلامت  نیازهای  و  دغدغه ها  بیان  با  وی 
خواستار  صدرا،  شهر  درمانی  بهداشتی  خدمات  افزایش  به  ویژه  نگاه 
توسعه زیرساخت های سلامت محور در این منطقه با مشارکت مجموعه 

سلامت شد.
روح الله شجاعیان رئیس شورای اسلامی شهر صدرا نیز در این نشست 
درخصوص رفت و آمد و تعداد بالای دانش آموزان و دانشجویان به 
مطالبی  نیز،  شهر  این  محور  سلامت  نیازهای  و  صدرا  شهر  محدوده 

عنوان کرد.
اسلامی شهر صدرا  ادامه همچنین هاشم عزیزی سخنگوی شورای  در 
با توضیحاتی در رابطه با چالش ها و نیازهای شهر صدرا، تاکید کرد: 
تعامل شهرداری صدرا  افزایش  برخوردار،  به قشر کم  رسیدگی ویژه 
و  هم اندیشی  نشست های  برگزاری  شیراز،  پزشکی  علوم  دانشگاه  با 
برنامه ریزی برای افزایش تعداد درمانگاه دولتی، می تواند بخش بزرگی 

از آن نیازها را حل کند.


